

Le vieux cimetière :

Le vieux cimetière est situé sur le flanc sud-ouest de la colline de « Patton's Hill », clairement visible de l'église et du cimetière actuel, où il est possible de trouver des pierres tombales remontant à 1826, la plus récente datant du 9 février 1903.

Les noms de 13 familles sont inscrits sur ces pierres, dont Kirk, McPhail, Ross et Sweet. La liste complète des noms et des dates de décès que l'on y trouve est disponible au Musée d'histoire de l'île d'Entrée.

The Old Cemetery

The old cemetery is situated on the south-western side of a hill referred to as, “Patton’s Hill.” It is clearly visible from the current cemetery and church. In the old cemetery, you will find headstones that date as far back as 1826. The most recent is marked February 9, 1903.

There are 13 different family names found on these headstones and grave-markers, including Kirk, McPhail, Ross, and Sweet. A complete list of these names and the dates of their deaths is available at the Entry Island Historical Museum.